

JOHANN SEBASTIAN BACH (1685-1750)

Orchestral Suites Ouvertüren BWV 1066-69

CD 1

Suite n°1 BWV 1066

en Ut majeur / *C major* / C-dur

Suite n°2 BWV 1067

en si mineur / *B minor* / h-moll

Suite n°4 BWV 1069

en Ré majeur / *D major* / D-dur

CD 2

Suite n°3 BWV 1068

en Ré majeur / *D major* / D-dur

AKADEMIE FÜR ALTE MUSIK BERLIN

An acclaimed interpretation of the Orchestral Suites!

Une interprétation des Suites pour orchestre plébiscitée !

This catalogue CD also contains the complete 2008 printed catalogue, specially issued for the 50th anniversary of harmonia mundi, including all the series and titles available for download.

Ce CD-catalogue contient également le catalogue complet 2008 imprimé, édité spécialement pour le 50^e anniversaire d'harmonia mundi et rassemblant toutes les collections ainsi que les titres disponibles en téléchargement.

**CD + catalogue
harmonia mundi
2008-2009**

HMX 2901578.79
TOTAL TIME: **1h38'**

This two-CD set offers you the complete Ouvertüren of J. S. Bach. Explore the harmonia mundi catalogue! An 'e-bridge' CD (usable on all computers, PC or Mac, connected to Internet) gives you access to the interactive catalogue and offers a unique opportunity to journey through the heart of the harmonia mundi catalogue with the aid of an intelligent search engine. All the currently available references are presented in detail, with images and sound clips, and accessible in classifications by composer, by artist, by period, by genre or by instrument, as the fancy takes you.

Retrouvez sur ce double CD l'intégralité des Ouvertüren du grand J. S. Bach. Explorez le catalogue harmonia mundi ! Un CD "e-bridge" (utilisable sur tout ordinateur PC ou Mac connecté à Internet) vous donne accès au catalogue interactif et vous permet de voyager au cœur du catalogue harmonia mundi grâce à un moteur de recherche intelligent. Toutes les références actuellement disponibles y sont présentées dans le détail, avec images et extraits sonores, et accessibles par un classement par compositeur, par artiste, par époque, par genre ou encore par instrument, au gré de votre curiosité.

harmonia mundi s.a.
www.harmoniamundi.com
© 1996 © 2008 - Made in Austria

